
 Protokół Nr XLIV/2018 
Z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 4 lipca 2018 roku 
 

Otwarcia obrad XLIV sesji (sesja nadzwyczajna) Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący 
Adam Mysiara. Powitał wszystkich zebranych. 
Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 15 radnych – pełny skład. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jana Strzelca – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
- jest propozycja aby wprowadzić do porządku obrad uchwałę w sprawie zmian w WPF, Pani 
Skarbnik wytłumaczy co jest powodem. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Pan Przewodniczący 
- odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętą poprawką. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2018 – 2028. 
5. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 
6. Uchwała zmieniająca uchwałę własną w sprawie ustalenia warunków pracy i płacy 

Burmistrza. 
7. Uchwała w sprawie zmiany „Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
o pożytku publicznym  i wolontariacie, na rok 2018”. 

8. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Pani Skarbnik 
- zmiany które spowodowały aby poprosić Państwa o spotkanie  najważniejsza to związana ze 
strefą aktywności lokalnej na os. Sady. Rozstrzygnięto przetarg i okazało się że brakuje 
95.000zł aby to zadanie zrealizować i to jest główny powód zwiększenia deficytu. 
Zewnętrznych środków mamy 230tys. i chyba zgodzicie się Państwo że trzeba te środki 
wykorzystać bo mieszkańcy Sadów od kilku lat czekają na zagospodarowanie tego terenu. 
Ogółem zwiększa się deficyt o ok. 140tys. i oczywiście kredyt bo innej możliwości nie ma. 
Pan Burmistrz 
- w kwestii uzupełnienia tego tematu budowy strefy aktywności lokalnej na os. Sady – przetarg 
się odbył, złożona została tylko 1 oferta, nie było żadnych zapytań czy zainteresowania. 
Proponuję aby nie unieważniać przetargu bo może nikt więcej się nie zgłosić. 
Przedwczoraj otworzyliśmy przetarg na OZE nikt nie przystąpił, będziemy ogłaszać od nowa. 
Zwróciliśmy się do Urzędu Marszałkowskiego o przedłużenie czasu realizacji tego zadania. 
Radny N. Jawor 
- składam wniosek o zwiększenie deficytu i dołożenie do drogi Boleścice – Piołunka i zakończenie bo 
pieniędzy nie wystarczy. Jest to ważna droga bo mieszkańcy Piołunki mają skrót i jeżdżą tędy do 
pracy. Na inne rzeczy różne fanaberie dajemy a to jest ważna sprawa. 
Pan Burmistrz 
- na pewno jest niemożliwe abyśmy dołożyli na tej sesji, nigdy nie wnoszę o zwiększanie środków na 
żadne fanaberie, tylko  jeśli to są konieczności i wnioski ludzi, temat zaczęliśmy w ubiegłym roku i 



zostanie zrealizowany, dbajmy o pieniądze publiczne. Zobaczymy jak się pieniądze rozliczą, jest 
jeszcze wiele miejsc gdzie jest potrzeba. 
Pan Przewodniczący 
- nie jest to tematem obrad, przyjęliśmy porządek obrad to trzymajmy się tego. 
Radny N. Jawor 
- przegłosowaliśmy 25.000zł na urządzenia do świetlicy w Mierzynie, to co jest ważniejsze urządzenia 
sportowe czy droga? 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2018 – 2028 
Głosowanie 
15 głosów – za                     uchwała Nr XLIV/308/2018 
Ad. 5 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła wnioski z wydziałów w sprawie zmian w budżecie: 
- wydział BRI o zwiększenie środków o kwotę 95.000zł na strefę aktywności lokalnej, po zmianie 
będzie to kwota 180.000zł, 
- wydział OSO o dodatkowe środki na działalność szkół związaną z obchodami 100-lecia 
Niepodległości – wkład własny 20% w wysokości 5697zł, 
- wydział RDG prosi o utworzenie zadania inwestycyjnego rocznego „zakup osłony śmietnikowej dla 
bloku nr 16 os. Na Skarpie – przesunięcie środków, 
- wydział BRI prosi o zmiany w wydatkach na zadaniu pn. przebudowa świetlicy w Czekaju o kwotę 
2500zł, po zmianie będzie to kwota 18.500zł na zlecenie wykonania audytu energetycznego dla tej 
inwestycji. 
- wydział RDG prosi o zabezpieczenie 50.000zł na Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi i 
zapobiegania bezdomności zwierząt, 
Pan Burmistrz 
- wskazanie Powiatowego Lekarza Weterynarii który poinformował o tym że trzeba zabezpieczyć 7 
psów z jednego miejsca, podobnie ostatnio zgłoszono w nocy że są malutkie szczeniaki bez opieki na 
terenie gminy. Obowiązkiem ustawowym gminy jest załatwienie tej sprawy. Jak się będą powtarzały 
takie sytuacje to nie mamy wyjścia musimy przekazać psy do schroniska i zapłacić. 
Radny J. Strzelec 
- od kogo te psy, czy jest właściciel? Radny prosi o drogę to nie ma pieniędzy a tutaj dajemy a 
powinien zapłacić właściciel psów, tak nie może być coś się stało i już załatwiamy, trzeba znaleźć 
właściciela. 
Pan Burmistrz 
- łatwo tak się wypowiadać, natomiast jako gmina musimy stosować przepisy prawa. Psy nie mogą 
przebywać w takich warunkach, naszym obowiązkiem jest zabrać i przekazać do schroniska. Dopóki 
nie będzie obowiązku czipowania, do czego powinny również dążyć organizacje które dążą do tego 
aby psy miały odpowiednie warunki to ten proceder będzie trwał. Jest to bardzo poważny problem dla 
wielu gmin w Polsce. 
Pani Skarbnik 
- OSiR prosi o zmianę wydatków, przeniesienie z bieżącego utrzymania na wydatki majątkowe 5500zł 
na zakup przyczepki. 
Na początku roku na podstawie ustawy o podatku dochodowym ustalono, że wartość środka trwałego i 
inwestycyjnego  będzie 10tys. zrobiono to dla firm które ustalają podatek dochodowy od osób 
prawnych. Na Forum Skarbników sugerowano żeby wrócić do kwoty 3500zł i my to czynimy. 
- OPS realizuje duży projekt, proszą o przesunięcie między paragrafami kwotę 19tys. na montaż rolet. 
Będzie modernizacja pomieszczeń gdzie będzie świetlica środowiskowa i chcą przy tej okazji założyć 
rolety w całym budynku. 
Odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie. 
Radny N. Jawor 
- miały być przesunięte pieniądze z funduszu sołeckiego na inny dział. 
Pani Skarbnik 
- będą przesunięte zarządzeniem. 
Pan Przewodniczący 



- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
15 głosów – za                                   uchwała Nr XLIV/309/2018 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie zmian warunków pracy i płacy Burmistrza Sędziszowa. 
Pan Burmistrz 
- proszę o podjęcie tej uchwały, moje krótkie odniesienie, jestem Burmistrzem kolejny rok nie mam 
zastępcy, z tego tytułu do budżetu zaoszczędziłem ok. 2mln ze wszystkimi pochodnymi. Każda gmina 
nawet mała miała zastępcę. Kowal zawinił a cygana powiesili, za błędy innych my płacimy. Jest to 
praca przez 7 dni w tygodniu po kilkanaście godzin, gdy się mówi o wynagrodzeniu samorządowców 
rzadko się mówi o odpowiedzialności jaką ponoszą Wójt, Burmistrz, Prezydent jednoosobowo 
odpowiadają za wszystko, nie wiem czy jest drugi taki zawód, to jest misja. Za cały Urząd, jednostki 
organizacyjne, inne instytucje gdzie z każdym problemem wszyscy zwracają się do gminy. Przez 
wszystkie lata zawsze podejmowałem decyzje patrząc na dobro wspólne ludzi, nie na dobro własne. 
Angażuję się w 100% z pełnym poświęceniem, nie dla pijaru, ale dla często ludzi kosztem rodziny i 
zdrowia. Bardzo dużo samorządowców w ten sposób postępuje. Według mnie nie do końca jest to 
prawnie ale jest przepis i trzeba zrobić zgodnie z przepisem, dlatego proszę Radę o podjęcie tej 
uchwały. 
Pani Mecenas 
- za obniżeniem przemawia rozporządzenie które zmienia limity wynagrodzenia pracowników 
samorządowych. W środowisku prawniczym jest opinia że jest to sprzeczne z konstytucją i kodeksem 
pracy. Mamy naruszenie zasady przyzwoitej legislacji, brak jest konsultacji, naruszenie zasady praw 
nabytych, ustawa wchodzi w życie 1 lipca trudno uznać, że w trakcie kadencji można zmniejszyć 
wynagrodzenie. Kodeks pracy mimo że jest to stanowisko z wyboru, K. p. jest aktem wyższym rangą 
niż rozporządzenie, jest zasada ochrony okresu wypowiedzenia, w rozporządzeniu nie ma mowy o 
przepisach przejściowych, w moim przekonaniu są dwa warianty: 
1) obniżenie wynagrodzenia zgodnie z rozporządzeniem, jeśli przepisy zostaną uchylone to będzie 
wyrównanie. 
2) niepodjęcie uchwały i zwrócenie się o rozstrzygnięcie do Trybunału Konstytucyjnego ale i tak 
Burmistrz miałby do końca kadencji wypłacane wynagrodzenie zgodnie z limitami. 
Bezpiecznym wariantem jest podjęcie uchwały ze względu na zasadę przejrzystości. Według mnie nie 
są to prawidłowe rozwiązania, rozumiałabym gdyby to było od nowej kadencji ale ustawodawca tak 
zdecydował i my musimy się zastosować. 
Radny J. Strzelec 
- zgadzam się z wypowiedzią Pani Mecenas, kto zaczął tą wojnę? To Ministrowi wolno zdjąć pensję, 
15.000zł za pracę ministra nie wolno podnieść bo wojna, woła to o pomstę do nieba to co się dzieje. 
Rozłóżmy to na czynniki pierwsze i przegłosujmy przeciw obniżeniu pensji Burmistrza. 
Pan Przewodniczący 
- jest projekt uchwały, prośba Burmistrza aby ją przyjąć nie polemizować tylko przyjąć i zakończyć 
ten temat, a co będzie dalej to się okaże. 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- proponuję przyjąć uchwałę a nie bawić się w politykę. 
Radny M. Żelezik 
- czy dobrze jest zaprojektowana ta obniżka, w rozporządzeniu mówi się o 20% a u nas jest 15%, czy 
ktoś nie zakwestionuje? 
Pani Mecenas  
- w skali wszystkich składników jest 20%, my proponujemy 15% bo nasz Burmistrz w skali kraju nie 
miał najwyższego wynagrodzenia, mieści się to w limitach wynagrodzenia. 
Radny M. Żelezik 
- ale jest niezgodne z rozporządzeniem jak jest 20% to nie 15% 
Pan Przewodniczący 
- nie będziemy tworzyć nowego rozporządzenia, czy mam rozumieć że Pan jest bardziej zorientowany 
pod względem prawnym czy Pani Mecenas. Jeśli coś będzie niezgodne to nadzór Wojewody cofnie 
nam uchwałę, zagłębiamy się niepotrzebnie w politykę. 



Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – przeciw                       uchwała Nr XLIV/310/2018 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany „Rocznego programu współpracy 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy o pożytku publicznym  i wolontariacie, na rok 2018”. 
Pan Burmistrz 
- zwróciło się Stowarzyszenie z Jędrzejowa to co organizuje koncerty u Cystersów o kwotę 
500zł na dofinansowanie występu Mazowsza u Cystersów, jako gmina przekażemy jakąś 
cząstkę żeby uczestniczyć w tym przedsięwzięciu. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
15 głosów – za                 uchwała Nr XLIV/311/2018 
Ad. 8  
Przewodniczący zamknął obrady XLIV sesji (sesja nadzwyczajna) Rady Miejskiej w 
Sędziszowie. 
                                                  Na tym protokół zakończono 
Protokołował                                                                                                Przewodniczył 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


